
	

	

	

Verslag	Algemene	Ledenvergadering	31	maart	2016	in	het	Seinwezen	te	Haarlem	

Aanwezige	bestuursleden:	Frank	Dijkstra	(vervangend	voorzitter),	Rino	Abrahamse,	Ed	Hoek,	
(penningmeester),	Jan	Kuijs	en	Martijn	Korthorst	(notulist).	Afwezige	bestuursleden:	Johan	Stuart,	
Nico	de	Bont	en	Peter	van	Holland	(ziek).	Circa	40	leden	aanwezig.		

1. Opening	en	mededelingen	

Frank	Dijkstra	opent	de	vergadering,	hij	geeft	aan	dat	hij	Peter	van	Holland	vervangt	die	ziek	thuis	zit.	
Verder	zijn	er	geen	speciale	mededelingen,	evenmin	belangrijke	post.		

2. Notulen	28	oktober	2015		

Er	zijn	geen	op-	en	aanmerkingen	ontvangen.	Notulen	worden	derhalve	door	de	vergadering	akkoord	
bevonden.	

3. Aan-	en	aftredende	bestuursleden	

Frank	Dijkstra	geeft	aan	dat	er	op	de	vorige	ALV	verzuimd	is	om	aan	te	geven	dat	zijn	termijn	is	
verlopen.	Hij	is	beschikbaar	voor	een	nieuwe	3	jaren	termijn,	ingaande	28	oktober	2015.	De	leden	
zijn	akkoord.	Verder	zijn	er	geen	op-	of	aantredende	leden.	De	positie	van	Antje	Ehrenburg	is	nog	
vacant.	

4. Natuurbescherming	

Chris	Brunner	geeft	in	het	kort	een	overzicht	van	een	aantal	project	waar	de	Natuurbeschermings-
commissie	mee	bezig	is.	In	de	recente	Fitis	2016-1	staat	een	volledig	overzicht.	In	de	te	bouwen	
nieuwe	woonwijk	‘Vijverpark’	is	alle	bestaande	begroeiing	verwijderd.	Er	is	een	artikel	over	
verschenen	in	het	Haarlems	Dagblad	‘Kaalslag	in	nieuwe	woonwijk’.	Brief	van	IVN,	KNNV	en	VWG	aan	
‘t	college	waarin	wordt	aangegeven	dat	de	gemeente	zich	moeten	houden	aan	het	eigen	Ecologisch	
beleidsplan.	De	kap	van	bomen	struiken	in	Burghavepoel	te	Heemstede	is	uitgesteld	tot	na	het	
broedseizoen	door	een	actie	van	een	lokale	bewoner.	Er	zijn	weer	ontwikkelingen	omtrent	de	
Duinpolderweg,	er	verschenen	enkele	artikelen	in	HD.	Hillegom	en	Bloemendaal	zijn	en	blijven	tegen	
de	weg.	Platform	tegen	de	Duinpolderweg	is	erg	actief.	Provincie	Zuid-Holland	dient	nog	een	
standpunt	in	te	nemen.		

Hans	Vader	geeft	een	update	over	de	Vosse-	en	Weerlanerpolder	in	relatie	tot	de	nieuw	aangelegde	
fiets-	en	wandelpaden.	De	weidevogelstand	dit	voorjaar	is	(alweer)	slechter.	Hans	maakt	zich	zorgen	
over	de	toegezegde	maatregelen,	het	Zuid-Hollands	landschap	maakt	beloften	niet	waar.		

Norman	Graafsma	ligt	een	aantal	dossiers	toe	die	spelen	in	de	Haarlemmermeerpolder.	Er	loopt	nog	
een	rechtszaak	tegen	de	gemeente	over	het	verwijderen	van	een	oeverzwaluw	kolonie	tijdens	de	
broedtijd.	Norman	is	aanwezig	geweest	bij	het	Groenplatform	Haarlemmermeer,	een	evenement	
was	een	succes	met	veel	belangstellingen	vanuit	allerlei	groene	organisaties.	De	oeverzwaluwwand	
van	de	Toolenburgplas	is	tijdens	NL-doet	schoongemaakt,	een	groot	succes,	voor	herhaling	vatbaar.	
De	sloop	van	huizen	in	Nieuw	Vennep	door	Ymere	in	het	broedseizoen	is	uitgesteld	vanwege	de	
aanwezigheid	van	huismussen.	Norman	had	grote	zorgen	over	de	gemeentelijke	plannen	voor	een	
boomkroonpad	in	het	Hoofddorpse	wandelbos	vanwege	de	unieke	broedplaats	van	de	boomklever	



en	reigerkolonie.	Het	boomkroonpad	blijkt	echter	gunstig	gesitueerd	te	liggen	t.o.v.	van	de	kolonie.	
Oproep	van	de	Natuurbeschermingscommissie.	Meldt	overtredingen	zodat	de	commissie	actie	kan	
ondernemen.		

5. Financieel	jaaroverzicht	

De	penningmeester	Ed	Hoek	geeft	een	toelichting	op	de	jaarcijfers	van	2015.		

                Financieel verslag 2015 
   

      Exploitatie over 2015 uitgaven begroot   inkomsten begroot 

 
  

  
Bestuurskosten / Vergaderingen 

      
1.090,80  

    
1.100,00  Contributie          9.175,93       7.800,00  

kosten seinwezen ALV /n'jaarsrec 
  

Zijn	actief	achter	contributies	aan	gegaan.	Relatief	weinig	
wanbetalers	aan	het	einde	van	het	jaar.	

Lidmaatschappen / Bijdragen 
         
833,64  

       
900,00  Donaties          1.452,00       1.300,00  

aandeel beroep Tata, van Lennep, lidmaatsch div.org 
 

gunstig	tov	begroting	maar	blijkbaar	moeilijk	voorspelbaar	

Fitis 
      
8.205,91  

    
6.800,00  Interest             217,29          200,00  

5 x  Meo 1.075 vroeg afgerekend in 
2016, gecomp. In 2016 

  
goed	in	lijn	van	begroting	

  
Lezingen 

         
425,63  

       
400,00  Cursus  (saldo)          1.398,49          700,00  

lezingen goed geraamd 
  

vervolgcursus	in	2015	niet	begroot		
 

PR (saldo) 
           
41,80  

 
Natuurkaart             237,73          200,00  

reiskosten Sovon dag 
  

goed	in	lijn	van	begroting	
  

Werkgroepen (saldo)                 -    
       
200,00  PR (saldo) 

 
        100,00  

   
  

  
Jeugdclub (saldo) 

         
424,55  

       
300,00  diverse inkomsten             806,43  

 
iets meer uitgaven dan geraamd 

  
basiscursus	2016	vooruitbetaald	Claudi	B	

 
diverse uitgaven 

         
550,95  

       
100,00  jubileumboek         13.050,93  

 
onvoorzien: bosuilkast,gierzw.kast,gouden griffel 

 
op	verzoek	van	kascie	alle	uitgaven	

 
Huur ruimtes 

         
365,70  

       
300,00  resultaat          1.716,98  

 
huur mr3 verhoogd inmiddels opgezegd 

 
  

  
Folders / Brochures                 -    

       
200,00  resultaat op boek 16.116,80-13050,93 is 3.065,87 tekort  

jubileumboek 
    
16.116,80  

 
  

  op verzoek van kascie alle uitgaven 2015 
 

  
  

Projecten (saldo)                 -    
 (zie proj. 
Fonds)    

  

   
  

  

 
€ 28.055,78  

€ 
10.300,00  

 
€ 28.055,78  € 10.300,00  

      Balans 31 december 2015   debet     credit 

      Liquide middelen € 31.118,31  
 

Kapitaal 31/12/2014 € 22.915,29  
 Waarborgsom PTT € 80,00  

 
Projectenfonds 31/12/2014 € 10.000,00  

 

   
    + resultaat  -€ 1.716,98  

 

   
Kapitaal 31/12/2015 

 
€ 21.198,31  

   
Projectenfonds 

 
€ 10.000,00  

  

€ 
31.198,31  

  
€ 31.198,31  



      Toelichting:	het	resultaat	van	2015	is	negatief	-/-	€	1.716,98.	Hierin	zit	echter	ook	het	negatieve	
resultaat	op	het	jubileumboek	van	-/-	€	3.056,87.	Het	resultaat	exclusief	het	jubileumboek	bedraagt	
zodoende		-/-	1.716,98+3.056,87=	€	1.350	(afgerond).	In	2016	zal	het	jubileum	boek	geheel	
afgerekend	worden	en	het	resultaat	van	€	3.056,87	weer	aangevuld				

Kascommissie	(Nico	Slotboom,	Hans	Bonfrer)	heeft	opmerkingen	over	de	status	van	het	
jubileumboek.	Onduidelijk	is	of	het	onderdeel	uitmaakt	van	de	Vogelwerkgroep	en	daarmee	de	
financiële	boekhouding.	Nu	is	het	onduidelijk	aangezien	het	niet	in	de	jaarverslag	terugkomt.	Jan	
Kuys	geeft	een	toelichting	dat	het	natuurlijk	deel	uitmaakt	van	de	begroting	van	de	Vogelwerkgroep.	
Volgens	Nico	dient	dat	volgende	keer	beter	financieel	geregeld	worden.	Volgens	Jan	Kuys	is	het	
probleem	dat	inkomsten	en	uitgaven	van	het	boek	zich	uitstrekken	over	meerdere	jaren.	Daarom	
wordt	een	aparte	begroting	en	resultaatsrekening	gepresenteerd	tijdens	de	komende	ALV.	Kuys	kan	
verheugd	melden	dat	het	boek	een	positief	saldo	oplevert.	Er	worden	momenteel	nog	steeds	boeken	
verkocht,	zij	het	mondjesmaat.	Tweede	punt	van	de	kascommissie	is	dat	ze	opteren	om	het	spaargeld	
bij	de	Triodos	bank	te	parkeren.			

Frank	Dijkstra	geeft	aan	dat	contributiestructuur	van	leden,	huisgenootleden,	etc	sterk	is	
vereenvoudigd.	Dit	was	een	punt	van	de	commissie	van	vorige	jaar.	Rest	nog	de	‘tip’	om	te	
investeren	in	goed	financieel	programma	om	de	ledenadministratie	te	koppelen	aan	de	financiële	
ledenadministratie.	Chris	Brunner	vraag	zich	af	wat	de	plannen	zijn	voor	de	projectenpot	(10.000,-),	
die	wordt	nooit	gebruikt.	Die	dient	gebruikt	te	worden!	Henk	Boersbroek	treedt	toe	tot	de	
Kascommissie	voor	2	jaar	en	vervangt	Nico	Slotboom.		

6. Nieuws	uit	de	commissies	

Rino	Abrahamse	van	de	Veldwerkcommissie	geeft	aan	dat	er	tellers	zijn	gevonden	voor	de	
Meerwijkplas.	Voor	Groenendaal	(Heemstede)	worden	nog	tellers	gezocht.	KNNV	heeft	vezocht	om	
het	Westelijk	Tuinbouwgebied	te	inventariseren.	Het	is	te	laat	om	nog	een	goed	BMP-onderzoek	te	
starten,	volgend	jaar	willen	ze	een	BMP-telling	opzetten.	Ook	dit	jaar	is	er	weer	een	simultaan	
onderzoek	naar	de	vliegbewegingen	naar	de	Lepelaars	uit	de	Liede	kolonie.	Geef	je	op	een	tel	ook	
een	paar	uur,	is	de	oproep.	Verder	merkt	hij	op	dat	er	ook	onderzoeken	‘versloffen’,	zo	is	de	
bemensing	op	de	trektelposten	een	knelpunt.	Jo	Bonfrere	merkt	op	dat	het	niet	inzichtelijk	is	
wanneer	er	tellers	op	de	post	zijn,	dit	vormt	voor	de	beginnende	teller	een	drempel.	Kan	de	VWGZKL	
niet	een	App-groep	oprichten?	Steven	Wytema	geeft	aan	dat	hij	contact	zal	opnemen	met	
trektellen.nl	om	wellicht	een	tool	in	te	bouwen	waardoor	het	zichtbaar	wordt	dat	er	de	volgende	dag	
iemand	present	is	op	de	post.			

Jolanda	van	der	Marel	treedt	toe	tot	de	Fitis-redactie,	de	redactie	is	erg	blij	met	deze	versterking.			

Annet	Brouwer	van	de	activiteitencommissie	geeft	aan	dat	de	2	extra	ingelaste	activiteiten	(Welkom	
Grutto	weekend	&	Bosuilenexcursie)	zeer	goed	zijn	bezocht	met	maar	liefst	60	belangstellende	bij	de	
bosuilen	excursie.	Verder	zijn	ze	met	zijn	drieën	(samen	met	Peter	Pennock,	Ingrid	
Grosfeld)		enthousiast	aan	het	werk	met	het	programma	voor	komende	zomer	en	najaar.		

Natasja	Kieft	introduceert	zichzelf,	ze	is	een	nieuw	lid	en	wil	graag	actief	worden.	Rino	geeft	aan	dat	
ze	in	Groenendaal	aan	de	slag	kan.	Tip	voor	de	volgende	keer,	bestuur	dient	zich	voor	te	stellen	en	
navragen	of	er	nieuwe	leden	in	de	zaal	zijn.	

Lezing:	Na	de	pauze	geeft	Steven	Wytema	van	Jizzbirding	een	lezing	over	de	vogeltrek	en	in	het	
bijzonder	de	vogelgemeenschap	op	Lesbos.		


